
 

 

     

 

 

 

 Zápis z  jednání Rady 

 
29. března 2022  13:00 – 14:45 hod, kancelář MAS 

 

 

Přítomni: Alena Šedá – Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, Leoš Mejvald – Tělovýchovná 

jednota Sokol Martinice, Ing. Ivan Karbusický - FARMA HUCUL, s.r.o., Ing. Petr 

Matyáš – Město Rokytnice nad Jizerou, Ing. Martin Šnorbert – Město Jilemnice 

 Mgr. Zdeňka Flousková – SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Žďár u Staré Paky  

         

   
Ing. Anna Chvalina Hančová – vedoucí pracovník SCLLD 

Mgr. Lenka Šulanová – hlavní manažer MAP 

 

Usnášeníschopnost ověřena dle prezenční listiny. 

 

  

Program:  

1. Přehled činnosti za rok 2021 

2. Zpráva dozorčí rady 

3. Výroční zpráva 2021 

4. Příprava na programové období 2021-2027 

5. Podpora škol při realizaci projektů ve zjednodušeném režimu vykazování (šablony) 

6. PRV 

7. Valná hromada MAS 2022 

8. Členská základna MAS 

Zapisovatel: Ing. Anna Chvalina Hančová 

Ověřovatel: Alena Šedá



 

 

     

 

 

1. Přehled činnosti MAS za rok 2021  

 

A. Chvalina Hančová seznámila členy rady se stavem projektů, které MAS realizuje: 

- rozvojové projekty (MAP II, Zvyšování kvality neformálního vzdělávání v MAS „Přiďte pobejt!“),  

- projekty zajišťující provoz MAS (Podpora činnosti MAS „Přiďte pobejt!“,  Řídící a administrativní činnosti MAS), 

a informovala o akcích, které MAS v roce 2021 pořádala (Letní kempy v MAS Přiďte pobejt!, Trh volného času, Čistá 

řeka Jizera. 

 

V rámci SCLLD byla v roce 2021vyhlášena výzva k předkládání žádostí o podporu v programovém rámci PRV č. 8 a 

v roce 2022 č. 9. Do výzvy č. 9 bylo předloženo celkem 31 žádostí. Výzva vykazuje převis požadavků nad dostupnou 

finanční alokací vč. započítání prostředků připadajících na tzv. přechodné období. 

 

V roce 2021 byl ze strany zprostředkujícího subjektu SZIF identifikován střet zájmu při jednání rady MAS ve věci 

výběru hraničních projektů k realizaci / financování (výzva PRV 8). Na popud SZIF pak bylo nutné provést nový výběr 

projektů a tzv. hraniční projekty nepodpořit. (Členové rady, kteří jsou ve střetu zájmu, se nemohou tohoto jednání 

účastnit a může tak dojít k situaci, kdy není možné dodržet podmínky usnášeníschopnosti, případně poměr zastoupení 

subjektů soukromého a veřejného na výběrovém jednání rozhodovacího orgánu). MAS se s názorem SZIF zcela 

neztotožňuje, nicméně by bylo vhodné učinit kroky k eliminaci rizika v následujícím období. SZIF po MAS požadoval 

aby výběr projektů provedla VH MAS. Takto není proces výběru projektů zachycen v platných stanovách MAS a ani 

dle pravidel standardizace tato činnost do kompetence nejvyššího orgánu nepřísluší. Rada navrhuje prověřit možnost 

zvolení náhradních členů rady, kteří by byli osloveni k jednání v případě identifikovaného střetu zájmu při výběru 

projektů k realizaci (zajištění usnášeníschopnosti a zastoupení sektorů/zájmových skupin). 

1.1. Rada bere na vědomí informace o přehledu činnosti MAS v roce 2021 a ukládá kanceláři MAS prověřit možnost 

volby náhradních členů do rady MAS. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

2. Zpráva dozorčí rady  

Mgr. Zdeňka Flousková předložila radě zprávu dozorčí rady.  

Dozorčí rada konstatuje, že v hospodaření MAS nebyly zjištěny nedostatky. 

2.1. Rada bere na vědomí zprávu dozorčí rady.  

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Výroční zpráva 2021 

Ing. Chvalina Hančová seznámila členy rady s výroční zprávou. VZ byla zpracována v obvyklé struktuře, přílohu tvoří 

účetní závěrka.  

Hospodářská činnost MAS probíhala ve velmi malém měřítku. Zpracování žádosti o podporu jednomu ze členů MAS 

odpovídá tržba 2.000 Kč. Výsledek hospodaření za rok 2021 je kladný 206 tis. Kč (205 739,93 Kč) a z účtu 931 – 

výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení je vhodné jej převést na účet 932 021 – nerozdělený zisk, neuhrazená 

ztráta minulých let. 

3.1. Rada schvaluje výroční zprávu a účetní závěrku za rok 2021 a jejich předložení valné hromadě. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



 

 

     

 

 

4. Příprava na programové období 2021 - 2027 

 

Koncepční část SCLLD na období 2021-2027, která byla v roce 2021 předložena ke kontrole a následně ke schválení ze 

strany ŘO. V lednu 2022 byla schválena. Na koncepční část budou navazovat tzv. akční plány jednotlivých 

programových rámců (IROP, OPZ+, OP ŽP, OP TAK, SZP) tak, že na sobě nebudou závislé.  

Nyní je třeba zmapovat absorpční kapacitu území. Bohužel v současné době ještě není známá definitivní podoba 

programových dokumentů ani v některých případech výše dostupné alokace pro MAS.  

V programovém rámci OPZ+ bude MAS realizátorem jednoho „deštníkového projektu“ s dopadem na území celé MAS. 

Zamýšlenou aktivitou je podpora komunity – realizace doplňkových činností k sociálním službám v území – cílová 

skupina senioři a případně pořádání komunitních akcí s cílem posílení sounáležitosti, propojování generací a zvyšování 

kvality života obyvatel ve venkovských oblastech. Alokace na MAS je max 15 mil. Kč na celé období 2021-2027, s tím, 

že budou realizovány 2 na sebe navazující projekty. Již proběhlo jednání s účastí zástupců soc. odboru ORP Jilemnice, 

pečovatelské služby a MAS.  

Pro programový rámec IROP+ jsou již známy rozvojové aktivity, které bude možné prostřednictvím MAS podporovat. 

Nejsou dosud vyjasněna podmiňující kritéria (např. max velikost projektu, nutnost zpracována a doložení 

architektonických studií, plnění standardů a norem, apod.) a alokace na MAS. Je tedy obtížné definitivně stanovit přesné 

zaměření akčního plánu IROP. Velmi žádoucí je získat informace z území – souhrn projektů ve vysokém stupni 

připravenosti. 

V programový rámcích OP ŽP a OP TAK bude MAS vystupovat v roli tzv. animátora a bude mít možnost asistovat při 

přípravě kvalitních projektů (žádostí), které jsou v souladu se zaměřením SCLLD. 

4.1 Rada bere na vědomí informace o stavu přípravy programového období 2021 – 2027 a ukládá kanceláři MAS 

představit možnost financování rozvojových aktivit IROP+ a informovat o zapojení do projektu OPZ+ starosty 

z území MAS. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

5. Podpora škol při realizaci projektů ve zjednodušeném režimu vykazování (šablony) 

Mgr. L. Šulanová informovala členy rady o financování metodické podpory škol v území MAS při realizaci tzv. šablon. 

V období 2014-2020 na personální zajištění metodické pomoci při realizaci šablon I-III čerpala prostředky z projektu 

Řídící a administrativní činnosti MAS. Pokud nedojde ke změně specifických pravidel tohoto projektu, nebude již 

možné metodickou podporu (od šablon IV) poskytovat – resp. MAS již nebude mít zajištěno finanční krytí této aktivity. 

Možností je zpoplatnění metodické podpory MAS s tím, že zapojené školy si mohou náklad na službu MAS započítat 

do čerpání dané jednotkové aktivity. V tomto případě by bylo třeba rozšířit ceník služeb MAS z 13.3.2018.  

Zároveň je vhodné ceník služeb MAS aktualizovat. 

5.1. Rada bere na vědomí informaci o financování metodické podpory škol při realizaci projektů ve zjednodušeném 

režimu vykazování a ukládá kanceláři MAS rozšířit a aktualizovat ceník služeb MAS.  

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

6. Program rozvoje venkova 

Dne 25. 3. 2022 byla ukončena výzva k předkládání žádostí o podporu v programovém rámci Program rozvoje venkova. 

Do výzvy byly alokovány všechny volné finanční prostředky, vč. finančních prostředků, které odpovídají tzv. 

přechodnému období. Do výzvy č. 9 bylo předloženo celkem 31 žádostí. Výzva vykazuje převis požadavků nad 

dostupnou finanční alokací. V současné době probíhá administrativní kontrola. 

6.1. Rada bere na vědomí informaci o výzvě č. 9 programového rámce PRV. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



 

 

     

 

 

7. Valná hromada MAS  

Dne 29. 3. 2020 od 15 hodin se bude konat VH MAS.  

Program valné hromady 

Pozvánka na jednání VH obsahovala i program jednání. Členům MAS byla v souladu s platným jednacím řádem 

odeslána dne 21. 3. 2022. 

Program valné hromady 

1) Zahájení valné hromady 

2) Schválení programu valné hromady 

3) Volba mandátové, návrhové a volební komise 

4) Informace o členské základně MAS 

5) Informace o činnosti MAS v roce 2021 

6) Zpráva dozorčí rady 

7) Schválení výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2021 

8) Členské příspěvky na rok 2022 

9) Volba členů výběrové komise a náhradníků 

10) Informace o programovém období 2021-2027 

11) Návrh a schválení usnesení 

12) Závěr 

Členové rady konstatují, že není třeba navržený program jednání VH aktualizovat. 

7.1. Rada schvaluje program jednání VH dne 29. 3. 2022. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Členské příspěvky  

 

Výše členských příspěvků byla stanovena na základě nutnosti zajištění fungování MAS - financování vlastního podílu 

projektu Řídící a administrativní činnosti MAS, provozních výdajů, které nelze hradit prostřednictvím dotací a zajištění 

udržitelnosti.  V roce 2021 nedošlo k výrazným změnám členské základny či počtu obyvatel. 

 

• Členský příspěvek roční FO, PO 500,-Kč 

• Členský příspěvek vstupní 500,-Kč 

• Jilemnicko - svazek obcí 500,-Kč + 10 Kč na obyvatele 

• Obec, která není členem svazku 500,-Kč + 10 Kč na obyvatele 

• Obec, která je členem Jilemnicko - SO 500,- Kč 

 

7.2.  Rada navrhuje výši členských příspěvků pro rok 2022 v nezměněné výši, splatných do 30. 7. 2022. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Výběrová komise  

Stávající výběrové komise končí platnost mandátu dne 17. 6. 2022. Pro možnost realizace SCLLD nezbytné zvolit 

novou výběrovou komisi. VK je volena na období min. 1 roku. 

- Délka mandátu výběrové komise 

Pro implementaci SCLLD programového období 2014-2020 je vhodné zachovat mandát výběrové komise (včetně 

náhradníků) v délce jeden rok  (18. 6. 2022 – 17. 6. 2023).  

 

7.3. Rada navrhuje délku mandátu VK na 1 rok (18. 6. 2022 – 17. 6. 2023)  

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 



 

 

     

 

 
- Určení počtu členů a náhradníků výběrové komise 

Počet 7 řádných členů a 4 náhradníci se v minulých letech osvědčil.  

 

7.4. Rada navrhuje zvolit 7 členů výběrové komise a 4 náhradníky.  

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Kancelář MAS oslovila stávají členy VK, zda souhlasí s navržením do nové výběrové komise. Všichni souhlasili, 

změna nastala u SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Poniklá (zastupuje Ing. Petra Novotná, sektor: soukromý, 

zájmová skupina: hasiči), který bude zařazen do řádných členů a naopak Orel jednota Studenec u Horek (zastupuje 

Ing. Jan Vancl, sektor: soukromý, zájmová skupina: sport, tělovýchova), bude zařazen do náhradníků. 

 

Člen výběrové komise - kandidáti: 

Název subjektu     Zastupuje  Sektor  Zájmová skupina 

Ing. Lubomír Jiřiště (FO)   Ing. Lubomír Jiřiště soukromý životní prostředí 

Obec Paseky nad Jizerou   Hana Růžičková veřejný  místní samospráva, reg. rozvoj 

JANOVKA, z. s.    Ing. Alžběta Karbusická soukromý mládež, vzdělávání 

SH ČMS - SDH Čistá u Horek   Ladislav Jiřička  soukromý hasiči 

TJ Vysoké nad Jizerou, z. s.   Ing. Jaroslav Nechanický soukromý sport, tělovýchova 

Jilemnicko – svazek obcí   Ing. Radka Paulů veřejný  místní samospráva, reg. rozvoj 

SH ČMS - SDH Poniklá   Ing. Petra Novotná soukromý hasiči 

 

Náhradník - kandidáti: 

Název subjektu      Zastupuje  Sektor  Zájmová skupina 

Orel jednota Studenec u Horek    Ing. Jan Vancl  soukromý sport, tělovýchova 

PILA NOVOTNÝ s.r.o.     Ing. Michaela Novotná soukromý podnikatelé, řemeslníci 

Suchánek & Walraven, s.r.o.    Mgr. Martin Beer soukromý podnikatelé, řemeslníci 

Junák - český skaut, středisko Jilm Jilemnice, z. s. Ing. Radomír Šťásek soukromý mládež, vzdělávání 

 

7.5. Rada navrhuje výběrovou komisi na období 18. 6. 2022 – 17. 6. 2023 ve složení: členové: Ing. Lubomír Jiřiště, 

Obec Paseky nad Jizerou, JANOVKA, z.s., SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Čistá u Horek, TJ Vysoké 

nad Jizerou, z. s., Jilemnicko – svazek obcí, SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Poniklá; náhradníci: Orel 

jednota Studenec u Horek, PILA NOVOTNÝ s.r.o., Suchánek & Walraven, s.r.o., Junák - český skaut, 

středisko Jilm Jilemnice, z. s. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

8. Členská základna  

V březnu 2022 podal přihlášku do MAS zástupce Diakonie ČCE – Středisko Světlo ve Vrchlabí. Sektor soukromý, 

zájmová skupina Zdravotnictví a sociální oblast. Pan Ing. Tomáš Hawel členům rady představil činnost Diakonie 

v MAS „Přiďte pobejt!“ a důvody zájmu zapojení do členské základny MAS. Zároveň svojí přihláškou potvrdil souhlas 

se stanovami MAS.  

8.1. Rada schvaluje přihlášku ke členství v MAS subjektů Diakonie ČCE – Středisko Světlo ve Vrchlabí. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesením 8.1 Rada MAS člena Diakonie ČCE – Středisko Světlo ve Vrchlabí  přijala.  



 

 

     

 

 
Ke dni 29. 3. 2022 má MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. celkem třicet sedm členů, kteří jsou rozděleni do deseti zájmových 

skupin. Jedenáct členů je z veřejného sektoru (29,73%). Maximální podíl zachování zastoupení veřejného sektoru a 

zájmových skupin je dodržen. 

 

Zapisovatel: A. Chvalina Hančová 

 

 

      ……………………………..…………………….… 

    Ověřovatel:    Předseda: Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, 

      zastupuje Alena Šedá  
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